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Board of Directors resolutions’ disclosure 

 
Muscat City Desalination Company S.A.O.G (Company) is pleased to announce that the Board 
of Directors (“Board”) passed the following resolutions at its meeting held on 25 October 2023:  

1. Approved the unaudited financial statements of the Company for the nine-month period 
ended 30th September 2023 including the Board of Directors' Report for the same period. 
 

2. Approved the payment of cash dividends of a value of 3.220 baiza per share to the 
shareholders of the Company who are the registered in the Company's register as at 1st 
November 2023 pursuant to the authority granted by the shareholders at the Annual 
General Meeting held on 23 March 2023. 
 

3. Appointed Mr. Kamarulzaman Bin Sulaiman as the Chief Executive Officer and 
Compliance Officer with effect from 1 November 2023. Mr. Toshiro Baba's employment 
contract, as Chief Executive Officer, will end on 31 October 2023 and he will hand over 
his responsibilities to Mr. Kamarulzaman Bin Sulaiman. 
 
Mr. Kamarulzaman Bin Sulaiman is the Company’s current Chief Financial Officer and 
joined the Company with over 15 years’ experience within energy and utility industries. 
His key experience is in management accounting and investment management. He 
obtained a Degree in Accounting & Finance from the University of Lancaster, United 
Kingdom and a Fellow of the Association of Chartered Certified Accountants ("FCCA") 
United Kingdom. He is also a Member of Malaysian Institute of Accountants. 
 

4. Appointed Mr. Megumi Kikuta as the Chief Financial Officer and Investor Relations Officer 
with effect from 1 November 2023. Mr. Kamarulzaman Bin Sulaiman's employment 
contract, as Chief Financial Officer, will end on 31 October 2023 and he will hand over his 
responsibilities to Mr. Megumi Kikuta. 
 
Mr. Megumi Kikuta has a degree in Economics from Tohoku University in Sendai, Japan. 
He has over 25 years’ experience in corporate group assignments. His key experience is 
in financial accounting, taxation and management accounting. He also has experience in 
global organisations including assignments in Japan, United States of America and United 
Kingdom.  

  
5. Elected Mr. Anwar Syahrin Bin Abdul Ajib as the Chairman of the Company and of the 

Board Nomination & Remuneration Committee, and Mr Tamer Cankardes as the Deputy 
Chairman of the Company and member of the Board Nomination & Remuneration 
Committee with effect from 1 November 2023. 
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For Muscat City Desalination Company S.A.O.G 

 

 

 ــ  ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
Kamarulzaman bin Sulaiman 
Chief Financial Officer 
Date: 25 October 2023 
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 الادارة مجلس قرارات عن الافصاح

 

"( قد أصدر القرارات  المجلسأن تعلن أن مجلس الإدارة )" ( شركةال)  .ع.ش.م.ع للتحلية مدينة مسقط  شركة يسر 
   :م 2023أكتوبر  25التالية في اجتماعه المنعقد بتاريخ 

  و م 2023سبتمبر   30أشهر المنتهية في تسعة  الموافقة على البيانات المالية غير المدققة للشركة لفترة   .1
 . عن نفس الفترة  تقرير مجلس الإدارة 

 

بيسة للسهم الواحد لمساهمي الشركة المسجلين في   3.220الموافقة على دفع توزيعات أرباح نقدية بقيمة  .2
م وفقًا للسلطة الممنوحة من قبل المساهمين في اجتماع 2023 نوفمبر 1سجل الشركة اعتبارًا من 

 م. 2023مارس  23الجمعية العامة السنوية الذي عُقد في 

 

نوفمبر   1اعتباراً من الالتزام   ومسؤول الرئيس التنفيذيمنصب بقمر الزمان بن سليمان  /الفاضلتعيين   .3
أكتوبر    31 بتاريختنفيذي ال رئيس  ال، بصفته توشيرو بابا /الفاضلعمل  سوف ينتهي عقد .م 2023
 .بن سليمان  قمر الزمان /لفاضلام وسيتولى مسؤولياته 2023

 

قمر الزمان بن سليمان منصب المدير المالي الحالي للشركة، وقد انضم إلى الشركة   /الفاضليتولى 
. تنحصر خبراته الرئيسية في مجال والكهرباء والمياه  الطاقة قطاعات سنة في  15بخبرة تزيد عن 

في المحاسبة والتمويل من جامعة لانكستر،   حصل على شهادة  .المحاسبة الإدارية وإدارة الاستثمار
في المملكة  "( FCCAمنظمة المحاسبين القانونيين المعتمدين )" عضو فيهو أيضاً و المملكة المتحدة 

 عضو في المعهد الماليزي للمحاسبين. وكذلك  المتحدة 

 

 1منصب المدير المالي ومسؤول علاقات المستثمرين اعتباراً من بميغومي كيكوتا  /الفاضلتعيين   .4
أكتوبر   31قمر الزمان بن سليمان بصفته المدير المالي في  / الفاضلعمل   ينتهي عقدو م.2023نوفمبر 
 .كيكوتا ميغومي /الفاضلم وسيسلم مسؤولياته إلى 2023
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الاقتصاد من جامعة توهوكو في سينداي،   تخصص  ميغومي كيكوتا على شهادة في /الفاضلحصل 
خبرته الرئيسية في مجال و. مجموعات تجاريةالعمل مع الخبرة في  عاما من 25لديه أكثر من واليابان 

والتي تشمل على  لديه خبرة في منظمات عالمية   وكذلكالمحاسبة المالية والضرائب والمحاسبة الإدارية. 
 في اليابان والولايات المتحدة الأمريكية والمملكة المتحدة. مهامات القيام ب

 

لجنة الترشيحات والمكافآت رئيس  و دارة الإ مجلس  كرئيسبن عبدالعجيب  صرينأنور  /الفاضل  تعيين .5
مجلس   لرئيسنائبا  كنكارديس تامر /وتعيين الفاضل، م 2023 نوفمبر 1اعتبارا من  بمجلس الإدارة 

 م. 2023 نوفمبر 1دارة الشركة وعضوا في لجنة الترشيحات والمكافآت بمجلس الإدارة اعتبارا من الإ

 

  

 

 مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع عن شركة 

 

 

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ ـ

 قمرالزمان بن سليمان 
 المدير المالي 

 2023 أكتوبر 25تاريخ: 
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